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On zrywa Pieczęcie, objawia i daje nam Swe dziedzictwo 
Nasze dziedzictwo jest w Obiecanym Kraju

Duchowo budująca cegiełka nr 193

„I widziałem w prawej dłoni tego, który, siedział na tronie, 
księgę zapisaną wewnątrz i zewnątrz, zapieczętowaną siedmioma 
pieczęciami.

Widziałem też anioła potężnego, który wołał głosem donośnym: Któż 
jest godny otworzyć księgę i zerwać jej pieczęcie?

I nikt w niebie ani na ziemi, ani pod ziemią nie mógł otworzyć księgi 
ani do niej wejrzeć.

I płakałem bardzo, że nie znalazł się nikt godny otworzyć księgę ani 
do niej wejrzeć.

A jeden ze starców rzecze do mnie: Nie płacz! Zwyciężył lew z 
pokolenia Judy, korzeń Dawidowy, i może otworzyć księgę, i zerwać 
siedem jej pieczęci.

I widziałem pośrodku między tronem a czterema postaciami i pośród 
starców stojącego Baranka jakby zabitego, który miał siedem rogów 
i siedmioro oczu, a jest to siedem duchów Bożych zesłanych na całą 
ziemię.

I przystąpił, i wziął księgę z prawej ręki tego, który siedział na tronie,

A gdy ją wziął, upadły przed Barankiem cztery postacie i dwudziestu 
czterech starców, a każdy z nich miał harfę i złotą czaszę pełną 
wonności; są to modlitwy świętych”. (Obj. 5, 1-10)

I zaśpiewali nową pieśń tej treści: Godzien jesteś wziąć księgę i zdjąć 
jej pieczęcie, ponieważ zostałeś zabity i odkupiłeś dla Boga krwią 
swoją ludzi z każdego plemienia i języka, i ludu, i narodu,

I uczyniłeś z nich dla Boga naszego ród królewski i kapłanów, i będą 
królować na ziemi”. (Obj. 5, 1-10)

Otóż, naszemu Krewnemu została przez pierwotnego Właściciela wręczona 
Księga zapieczętowana Siedmioma Pieczęciami – Księga pierwotnego 
Właściciela. Kiedy utraciliśmy ją w ogrodzie Eden przez Adama (1. 
Mojż. 3, 6-7), ona powróciła do pierwotnego Właściciela. Lecz w kraju 
był kłusownik, dziki uzurpator, którym jest szatan. On tam przyszedł, a jest 
uzurpatorem. Ta ziemia nie należy do niego; ona należy do Boga. Lecz szatan 
jest kłusownikiem, dzikim uzurpatorem. Człowieku, mógłbym powiedzieć coś 
w tej chwili, ale raczej tego nie powiem.

Ta Księga, zapieczętowana Siedmioma Pieczęciami, jest naszą 
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Księgą Wieczystą. Ona jest dokumentem potwierdzającym, że jesteśmy 
właścicielami. Czekajcie, aż wejdziemy do tych Pieczęci.

On zrywa Pieczęcie, objawia Je i daje nam Swoje dziedzictwo 
– Swojemu ludowi (Hebr. 1, 1-2; 3. Mojż. 25, 25-28). On przekazuje nam 
to dziedzictwo, które On odziedziczył dlatego, że stał się Krewnym 
Odkupicielem i On daje nam je darmowo. Ono całe należało do Niego. On 
był Tym, kto je odkupił. Lecz zamiast zatrzymać je dla Siebie, daje je z 
powrotem ludziom (Rzym. 8, 17). Taka jest Jego miłość względem nas. O! [1]

Wielu ludzi mówi, że obiecanym krajem jest Tysiącletnie Królestwo. Tak 
nie jest. W obiecanym kraju były wojny i ludzie zabijali się (Jozue 24, 6-14). 
W Tysiącletnim Królestwie nie będzie żadnych wojen ani zabijania. 
Ten obiecany kraj przedstawiał życie w Duchu Świętym, a ono jest 
polem bitwy.

Usprawiedliwienie: oni wyszli z Egiptu. Wtedy były trzy stadia ich 
pielgrzymki. Oni wyszli z Egiptu pod usprawiedliwieniem, wierząc 
Słowu; odseparowali się od Egipcjan i wyszli. Przeprawili się przez 
Morze Czerwone i uśmiercili te sprawy, które były za nimi (Rzym. 8, 
12-13); było to poświęcenie przez Krew, które uśmierca wszystkie złe 
ludzkie żądze. Był to drugi etap pielgrzymki. Trzecim etapem było 
przeprawienie się przez Jordan i wejście do obiecanego kraju, gdzie 
znajdowało się dziedzictwo. Ich dziedzictwo nie znajdowało się w Egipcie, 
chociaż Bóg też błogosławił ich w Egipcie.

Wy luteranie, którzy wierzycie w usprawiedliwienie, wasze 
dziedzictwo nie znajduje się tam, jeżeli jesteście powołani. Jeżeli 
jesteś tylko luteraninem, to tylko tak daleko dojdziesz (Rzym 1, 17).

Wy metodyści, nazarejczycy, pielgrzymi świątobliwości i Kościele Boży, 
którzy wierzycie w poświęcenie, jest to uśmiercenie tego zła, które 
było w was (Rzym. 8, 12-13), zostały wyrwane te korzenie zła i należycie 
do kraju tam za rzeką (1. Piotra 1, 2).

Lecz wy mężczyźni i kobiety, coś w was jest – to wywołanie – głębina 
przyzywa Głębinę; trzeba jeszcze przeprawić się przez Jordan i jest 
kraj po drugiej stronie tej rzeki (Gal. 5, 16).

Czy rozumiecie teraz, co oznaczało podejście do Jordanu? 
Jesteśmy teraz tutaj nad brzegiem. Przeprawmy się na drugą 
stronę. Przestańmy się bawić. Przeprawmy się na drugą stronę 
teraz, ponieważ cały kraj należy do nas. On cały jest nasz. Te wizje 
nigdy nie zawiodły. One nie mogą zawieść, ponieważ przychodzą od Boga. Ja 
temu wierzę z całego mojego serca. Nie jesteśmy tymi najemnikami, którzy 
uciekają z powrotem na pustynię. Przeprawimy się przez Jordan, oddzielimy 
się. Boże, rozłam nam te Pieczęcie, które są na grzbiecie tej Księgi. 
Pozwól nam wejść do tego wspaniałego miejsca teraz, bo Jozue 
rozdzielił ludziom ich dziedzictwo, które Bóg pozostawił dla nich 
(Jozue 1, 1-9). [3]
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O, bracie, siostro, Bóg jest ciągle Bogiem, On się nie zmienia. On daje 
nam ten kraj. On dał nam wszystkie błogosławieństwa – one są nasze, 
jeżeli Mu tylko możemy uwierzyć (Rzym. 8, 32). Czy Mu nie będziecie 
wierzyć, miłować Go i wierzyć mu całymi waszymi sercami, że Bóg uczyni 
wszystkie te rzeczy dla nas? [4]

On jest naszym Krewnym Odkupicielem. Czy to nie jest prawdą? Bóg 
został zamanifestowany w ciele, by mógł zająć nasze miejsce i być 
Krewnym dla nas (Fil. 2, 5-11). Jak jest napisane w księdze Ruty i w 2. 
Mojżeszowej, i tak dalej – jest tam nauczane, że staliśmy się krewnymi Boga. 
A Bóg zstąpił na ziemię i przebywał w Swoim Synu, Jezusie Chrystusie i stał 
się naszym Krewnym. On był naszym Krewnym Odkupicielem (1. Tym. 
3, 16).

Musiało zostać złożone publiczne świadectwo przed Izraelem w bramie 
miasta, kiedy Boaz zdjął swój but, by pokazać, że on naprawdę odkupił 
Noemi (Rut 4, 1-12). A dzięki temu, że odkupił Noemi, otrzymał Rutę – 
oblubienicę.

A Jezus, kiedy odkupił Izraela, otrzymał Oblubienicę z pogan. 
On złożył publiczne świadectwo. Został podniesiony pomiędzy niebo i 
ziemię jako Godło – zaraz za bramami Jeruzalemu. I tam właśnie została 
zapłacona najwyższa cena. Tam właśnie zostaliśmy odkupieni (Rzym. 3, 
21-26). Całe nasze dziedzictwo było zgubione – nasze zdrowie, nasza siła, 
nasze zbawienie. Wszystko, co było zgubione na początku przez upadek 
człowieka, zostało odkupione na Golgocie. Tak ma się ta sprawa. [5]

Jak mogą ludzie obecnie gardzić Bożym uzdrowieniem i potężną mocą 
zmartwychwstania Pana Jezusa, kiedy publiczne godło zostało wzniesione 
na Golgocie i mówi: „Ja odkupiłem całą ludzką rasę i wszystko, co 
oni utracili”. On odkupił naszą duszę, odkupił nasze ciało, odkupił 
wszystko, co utraciliśmy w upadku (Efez. 1, 7-8). Nasz Krewny Odkupiciel 
przyszedł i stał się ciałem, i przebywał między nami (Jan 1, 1-3, 14-18), i 
złożył Samego Siebie w ofierze na krzyżu i rzekł: „Wykonało się” (Jan 19, 
30). Co się wykonało? Wszystko jest zakończone. My wchodzimy prosto 
do naszego dziedzictwa. A kiedy dni przemijają, przybliżamy się do niego 
coraz bliżej. [6]

Ślady stóp oznaczają posiadanie, bracie. Czego potrzebuje Kościół 
dzisiaj wieczorem? Trochę więcej śladów stóp w tym kraju po drugiej stronie. 
Nie przebywaj zbyt długo koło Jordanu. Przeprawmy się na drugą stronę i 
zobaczymy, co otrzymaliśmy. W porządku.

Na każdym miejscu, gdzie on postawił swoją nogę, wszędzie gdzie 
zostawił ślad swojej stopy, oznaczało to posiadanie. Widzę Jozuego – 
potem gdy otrzymał wizję, powiedział: „Zgromadźcie teraz cały Izrael i 
stańcie nad Jordanem. Poświęćcie się, wypierzcie wasze odzienie i przyjdźcie 
nad jego brzegi rano. Ja wam pokażę, czym jest chwała Boża”. Amen. On 
miał widzenie (Jozue 3. r i 4. r ). Bóg powiedział mu to Swoim Słowem i 
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Słowo mówiło: „Ja dałem wam ten kraj. On jest wasz. On jest waszą 
posiadłością”. [7]

Jesteśmy więc dziedzicami wszystkich rzeczy (1. Kor. 3, 21-23; Ef. 3, 
6). Czy się to zgadza? Jesteśmy dziedzicami wszystkich rzeczy. Biblia 
mówi to tutaj jasno. Jesteśmy dziedzicami wszystkich rzeczy, wszystkiego. 
Nie posiadamy go jeszcze, lecz on jest nasz. Amen. O, chwała. Ja nie 
jestem właścicielem ani cala z tego kraju, lecz mimo wszystko cały 
jest teraz mój. Oczywiście. On cały jest wasz, należy do ludzi, Kościoła, 
wierzących; Oblubienica Chrystusa jest właścicielem każdej cząstki 
z niego. Tylko siedźcie cicho, jesteście tak czy owak jego właścicielami. Amen. 
Cały przypada wam w udziale, więc niech inni sprzeczają się i oburzają jedni 
na drugich. On należy do nas. My właśnie otrzymaliśmy go. Inni nawet 
nie pomyślą o tym, lecz my o nim myślimy i zajmujemy go (Kazn Sal. 2, 26). [8]

Stwierdzamy więc, że On jest naszym Krewnym Odkupicielem i On 
wziął tę Księgę z ręki pierwotnego Właściciela. Ona jest Księgą Wieczystą 
Odkupienia. Stwierdziliśmy to. Czy przypominacie sobie nasze rozważania? 
Jest to Księga Wieczysta Odkupienia. A towarzyszy jej wyciąg z Księgi 
Wieczystej (chrzest Duchem Świętym), bo Bóg wymagał życie za śmierć 
w ogrodzie Eden (1. Mojż. 3, 21). Więc Jezus, ten Sprawiedliwy, umarł 
i wziął tę Księgę Wieczystą, i On mógł zerwać te Pieczęcie, objawić, 
co było w nich zawarte i dać Swojemu ludowi to dziedzictwo, które 
należało do Niego. Żywot Wieczny, który On odziedziczył dzięki temu, 
że tak uczynił – On złożył Swoje własne Życie na Golgocie i potem 
rozdzielił Je pomiędzy nas przez Ducha Świętego (Dz. Ap. 2, 1-4). 
Amen. Żaden człowiek nie potrafił w ogóle przyjść, względnie pomyśleć o tej 
miłości, jaką On okazał. [9]

Ja myślę, że mniej więcej po tyle tylko dochodzą nasze zbory. Jesteśmy 
dziećmi Bożymi, lecz tracimy nasze dziedzictwo na skutek naszego 
grzesznego zachowywania się, na skutek tych rzeczy, które czynimy, i 
rzeczy, którym pozwalamy się dziać, oraz na skutek naszego sposobu 
życia, postępowania, itd. Żyjemy miliony mil poniżej naszych przywilejów. 

[10]

Bracie, potrzeba nam kilku prawych chrześcijan, nie jakieś meduzy, lecz 
tych, którzy mają kręgosłup. Zgadza się. Oni się ostoją. O nie chciałbym 
sprzeczać się z ludźmi, lecz stańmy w obronie danych nam przez Boga 
praw, za które Chrystus umarł. Oczywiście. Nie musimy być ciągle w 
kółko popychani przez diabła. Wcale nie. Mamy przecież dziedzictwo. 
Amen. A nasze dziedzictwo należy do nas. Jest to waszym przywilejem, 
że możecie mieć wszystko, co odziedziczyliście, przez zaakceptowanie 
Jezusa Chrystusa i umarcie samemu sobie (Mat. 16, 25). Jak cudowne. 
Tak jest. Szatan powiedział: „Hm, mówię wam, co zrobię”.

„Nie, ty mi już nic nie zrobisz”. Tak właśnie musimy mu dawać odpór. 
Powiedz mu: „Ja znam moją pozycję w Chrystusie, więc możesz sobie 
odejść. Ja cię już więcej nie słucham. Ja mam dziedzictwo”. [11]
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W Starym Testamencie znajdujemy, że kiedy ktoś miał wielkie królestwo 
i miał syna, który urodził się w jego domu, oczywiście, on był synem, kiedy 
się urodził. Nie miał jednak żadnego dziedzictwa, dopóki nie został 
umieszczony na swojej pozycji – zaadoptowany do swojej rodziny. 
Oni nazywali to adopcją (Gal. 4, 1-7). [12]

Nie tylko to, lecz On daje nam obietnicę. Co to było? On daje nam 
zadatek naszego dziedzictwa, jak On obiecał. Pragnę to teraz udowodnić 
każdemu wierzącemu. Wy chodzicie tutaj w niedowiarstwie. Nie wierzycie 
Słowu, Chodzicie w grzechu i w rzeczach tego świata. Lecz „Kto wierzy we 
Mnie, ma Żywot Wieczny – to Życie, które nie może umrzeć.”

Zważajcie teraz. Gdy my, którzy dawniej byliśmy umarli w grzechach i 
przestępstwach, otrzymamy Jego Ducha, On daje nam Znowuzrodzenie, 
nowe Życie. Co On czyni? My umieramy i jesteśmy pogrzebani w Jezusie. 
Powstajemy w Duchu Świętym z świeckich rzeczy i idziemy do niebiańskich 
spraw. I dzisiaj wieczór „Siedzimy razem na Niebiańskich miejscach w 
Chrystusie Jezusie.”

Ilu z was chrześcian tutaj ciągle miłuje ten świat? Jeżeli go miłujesz, to 
nie jesteś chrześcijaninem. Tylko wyznajesz chrześcijaństwo, a nie posiadasz 
go. Bo gdy człowiek raz skosztuje z Chrystusa, jest martwy dla rzeczy 
tego świata i pod żadnym względem nie ma pragnienia wrócić do nich.

Co to sprawia? Paweł powiedział: „Nie żyję już życiem, którym żyłem 
dawniej. Już nie żyję ja, lecz Chrystus żyje we mnie.” Dlaczego? On 
podniósł go z poziomu świeckiego grzechu na taki poziom, że możemy spojrzeć 
wstecz i zobaczyć, gdzie kiedyś żyliśmy. Teraz jesteśmy inni. Co to oznacza? 
Jest to pewność, że jesteśmy umarli, a nasze życie jest ukryte przez 
Chrystusa w Bogu i jesteśmy zapieczętowani Duchem Świętym, i 
podnieślimy się ponad świeckie sprawy. Żyjemy więc i mamy ten sam dowód, 
z jakim On powrócił, aby nam to udowodnić. [13]
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